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ȘEDINȚA A FOST CONVOCATĂ CONFORM DISPOZIȚIEI PRIMARULUI CU NR. 339/21.10.2022 

PROCES – VERBAL 
 

         Încheiat în plenul ședintei ordinare a Consiliului Local Dumbrăviţa din data de 
27.10.2022, ora 16,00, desfășurată cu prezență fizică în Sala de mese. La ședință participă 

din partea executivului: dl primar: Horia-Grigore Bugarin, dl. viceprimar Sergiu Grui, 
secretar general Diana Marinchi. 

 
         Preşedinte de şedinţă este dl. consilier – Bogdan-Cătălin Pereanu 

Președintele de ședință face apelul nominal al consilierilor locali; sunt prezenți 14 

consilieri: Farca Dorin, Alexandru-George Făgăraș-Țigriș, Arpad Miklos, Șandor Daniel, 

Liviu Popescu, Zincă Ovidiu-Călin, Teleagă Daniela-Dorina, Daniel Cioncă, Sperlea Alina, 

Vasile Bledea, Vlădescu Radu-George și Ioan Peț și cu prezență on-line: Nicolae Margău, 

Victor Malac și Simona Sîrmon. 

  
Se supune la vot Procesul-verbal de la ședința ordinară din 29.09.2022 și se votează în 
unanimitate cu 17 voturi „pentru”.  
 
Se supune la vot Procesul-verbal de la ședința extraordinara din 04.10.2022 și se votează în 
unanimitate cu 17 voturi „pentru”.  
 
Se supune la vot Procesul-verbal de la ședința extraordinară din 11.10.2022 și se votează în 
unanimitate cu 17 voturi „pentru”.  
 
Se supune la vot Procesul-verbal de la sedința extraoridinară din 13.10.2022 și se votează în 
unanimitate cu 17 voturi „pentru”.  
 
Se dă citire la proiectul ordinii de zi, se aprobă în unanimitate cu 17 voturi „pentru”. 
 
Se dă citire la Referatul de suplimentare, se aprobă în unanimitate cu 17 voturi „pentru”. 
 
Se supune la vot proiectul ordinii de zi și suplimentarea proiectului ordinii de zi, se votează 
în unanimitate cu 17 voturi „pentru”. 
 
Se dă citire: 
 
1.Proiect de hotărâre nr.66107/18.10.2022 privind declararea apartenenței la domeniul 
public al Comunei Dumbrăvița și în administrarea Consiliului local Dumbrăvița a conductelor, 
căminelor și subtraversărilor din Anexa, implementate prin proiectul ~ ” Extindere rețele 
de canalizare zona Lac, comuna Dumbrăvița, județul Timiș”  
Iniţiator: Primarul comunei Dumbrăvița, avizare : Comisiile de specialitate nr.1 și nr.3; 
Avize favorabile Comisia nr. 1 și Comisia nr. 3 
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Se supune la vot, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”.  
 
2.Proiect de hotărâre nr.66214/18.10.2022 privind darea în administrarea societății AQUA 
DUMBRĂVIȚA a conductelor, căminelor și subtraversărilor din Anexa, implementate prin 
proiectul ” Extindere rețele de canalizare zona Lac, comuna Dumbrăvița, județul Timiș”  
Iniţiator: Primarul comunei Dumbrăvița, avizare : Comisiile de specialitate nr.1  și nr.3; 
Avize favorabile Comisia nr. 1 și Comisia nr. 3 
Se supune la vot, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”.  
 
3.Proiect de hotărâre nr.66347/19.10.2022 privind aprobarea modificării și completării 
HCL nr.141/29.09.2022, privind împuternicirea participării la notar a inspectorului principal 
Boța Cătălin-Ionuț;  
Iniţiator: Primarul comunei Dumbrăvița, avizare : Comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3; 
Avize favorabile Comisia nr. 1, Comisia nr.2 și Comisia nr. 3 
Se supune la vot, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”.  
 
4.Proiect de hotărâre nr.66285/19.10.2022 privind aprobarea apartenenței la domeniul 
privat al Comunei Dumbrăvița și în admninistrarea Consiliului local Dumbrăvița a imobilelor 
înscrise în Anexă, provenite din renunțarea la dreptul de proprietate privată pentru drum; 
Iniţiator: Primarul comunei Dumbrăvița, avizare : Comisiile de specialitate nr.1 și nr.3; 
Avize favorabile Comisia nr. 1 și Comisia nr. 3 
Se supune la vot, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”.  
 
5.Proiect de hotărâre nr.66543/19.10.2022 privind acceptarea acordării cu titlu gratuit a 
dreptului de servitute de trecere a rețelelor de utilități constituit în favoarea Comunei 
Dumbrăvița, pe terenul intravilan, cu destinația de drum, înscris în CF nr.411729 
Dumbrăvița; 
Iniţiator: Primarul comunei Dumbrăvița, avizare : Comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3; 
Avize favorabile Comisia nr. 1, Comisia nr.2 și Comisia nr. 3 
 
Cons. Bledea – am observat că este vorba de o stradă, știm că multe sunt asfaltate să vedem 
cât este de mare amploarea. Această stradă este ipotecată. În alte situații este pus schestru 
de ANAF. Ar fi bine ca pe viitor administrația să acorde mai multă atenție acestor situații. 
Cons. Cionca – chiar dacă este înscrisă ipoteca se poate institui servitutea. Avem acordul de 
la bancă.  
Se supune la vot, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”.  
 
6.Proiect de hotărâre nr. 66789/20.10.2022 privind încheierea unui acord de co-finanțare 
între Comuna Dumbrăvița și Asociația Trib” Art pentru depunerea proiectului ”Dumbrăvița 
Muzicală” 
Iniţiator: Primarul comunei Dumbrăvița, avizare : Comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3; 
Avize favorabile Comisia nr.2 și Comisia nr. 3. Comisia nr. 1 – cons. Margău a cerut o 
completare. 
Se supune la vot, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”.  
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7.Proiect de hotărâre nr.66793/20.10.2022 privind rectificarea bugetului local al UAT 
comuna Dumbrăvița pe anul 2022; 
Iniţiator: : Primarul comunei Dumbrăvița, avizare : Comisiile de specialitate nr.1, nr.2  și 
nr.3; 
 
Cons. Cionca – prezentarea contractului cu consultantul pe PNRR  
Cons. Margău – nota de fundamentare să cuprindă faptul că proiectele sunt cu sursă de la 
PNRR. 
Cons. Cionca – am primit pe e-mail contractele. Am văzut că este sumă mare pe partea de 
consultanță. La proiectul cu deponeul este 45.000 lei la depunere. Nu este prea mare? 
Primar – valoarea s-a stabilit în funcție de valoarea proiectului. Suma este mai mare pe CAV. 
Este 100% deductibilă. 
Cons. Cionca – dacă nu obținem finanțarea ce se întâmplă? 
Primar – sunt 3 etape, 5.000 lei la depunere. 40.000 lei după ce se câștigă și diferența este 
pentru monitorizare. 
Cons. Cionca – am solicitat o listă cu evenimentele care se vor desfășura. Am vrea să luăm 
100.000 de la iluminat, forța motrică, și să le trecem la evenimente culturale pentru copii 
mai ales că sunt evenimente de la sfârșitul de an.  
Se supune la vot amendamentul, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”. 
Se supune la vot proiectul împreună cu amendamentul, se votează în unanimitate cu 17 
voturi „pentru”. 
 
SUPLIMENTARE 
 
1S.Proiect de hotărâre nr.67660/26.10.2022 privind aprobarea studiului de fezabilitate, a 
indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general actualizat al obiectivului de 
investiții :” Extindere gospodării de apă, aducțiuni și magistrale de apă pentru localitatea 
Dumbrăvița, jud. Timiș”, în vederea finanțării în cadrul Programului Național de Investiții 
”Anghel Saligny”; 
Inițiator : Primarul comunei Dumbrăvița, Avizare: comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3; 
Avize favorabile Comisia nr. 1, Comisia nr.2 și Comisia nr. 3 
Se supune la vot, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”. 
 
2S.Proiect de hotărâre nr.67711/26.10.2022 privind aprobarea asigurării finanțării de la 
bugetul local pentru cheltuielile care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programului 
Național de Investiții ”Anghel Saligny”, al obiectivului de investiții : ” Extindere gospodării 
de apă, aducțiuni și magistrale de apă pentru localitatea Dumbrăvița, jud. Timiș”; 
Inițiator : Primarul comunei Dumbrăvița, Avizare : comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3; 
Avize favorabile Comisia nr. 1, Comisia nr.2 și Comisia nr. 3 
Se supune la vot, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”. 
 
3S.Proiect de hotărâre nr. 67796/26.10.2022  privind aprobarea unui acord de finanțare 
privind derularea în anul școlar 2022-2023 din bugetul local al Comunei Dumbrăvița a 
programului ”Școala după școală”; 
Inițiator : consilier local Cionca Daniel,  Avizare : comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3; 
Avize favorabile Comisia nr. 1, Comisia nr.2 și Comisia nr. 3 
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Cons. Cionca – la școală vin aproape 300 de copii. Acest program poate fi finanțat de la 
bugetul local. Am fost contactat de mai mulți părinți, m-am gândit că am putea implementa 
și la nivelul școlii. Acest proiect este o primă etapă, dacă va fi aprobat acest proiect trebuie 
să se facă o documentație care se va aproba de către Inspectorat. Ar fi un lucru de dorit și 
alte comune deja l-au implementat. Ghiroda, Șag, sunt multe alte comune. Propun să 
aplicăm acest acord. 
Cons. Vlădescu – nu e o idee rea, l-am contactat și pe colegul consilier, dacă aveți detalii din 
alte comune. 
Cons. Cionca – costurile sunt mult mai mici decât la noi. Dacă se derulează prin Inspectoratul 
Școlar Județean. Nu s-a propus să alocăm sume.  
Cons. Vlădescu -  vreau să facem un amendament să ne păstrăm posibilitatea că vom finanța 
integral. 
Cons. Cionca – nu suntem legați să finanțăm integral. 
Cons. Vlădescu – vreau să ne asigurăm că nu va fi o probelmă. 
Cons. Peț – cadrele didactice, doar cine vrea să participe, cei care fac acum vor face în 
continuare. 
Cons. Bledea – deja primăria are cheltuieli cu Centrul de zi, de aceea este posibil ca efortul 
financiar poate e mai greu de acoperit. Să nu anunțăm numărul de copii, poate sunt mai 
mulți copii care ar dori să participe. 
Cons. Cionca – se va încerca obținerea unor fonduri cât mai mari prin Inspectorat. 
Cons. Vlădescu – este vorba de școală remedială, care se finanțează prin bugetul de stat, 
sunt puncte pe care nu le vom putea îndeplini, dacă vorbim de programul ”școală după 
școală” 
Cons. Popescu – este vorba de un acord care are rolul de a da o linie și o intenție pentru 
școală și primărie. După ce avem avizul vom putea ști. 
Primar – dl. cons. Cionca se va putea implica și ulterior. Aceste proiecte sunt limitate, 
Acordul este doar prima etapă. 
Se supune la vot, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”. 
 
4S. Proiect de hotărâre nr. 66777/20.10.2022 privind aprobarea achiziționării de coșuri de 
gunoi; 
Inițiator : consilier local Făgăraș-Țigriș Alexandru-George,  Avizare : comisiile de specialitate 
nr.1, nr.2 și nr.3; 
Avize favorabile Comisia nr. 1, Comisia nr.2 și Comisia nr. 3 
 
Cons. Șandor – ideea de coșuri de gunoi este foarte interesantă. Trebuie să ne gândim la alte 
locații mai importante. Și putem să ne gândim și la partea de educație. 
Cons. Popescu – dacă sunt destule coșuri de gunoi în comună și poate primarul se va apleca 
asupra străzii principale, măcar la intersecții s-ar putea monta coșuri suplimentare. 
Cons. Peț – e bine să montăm coșuri de gunoi? Cine le va ridica? Cine le va gestiona? 
Primar – la momentul actual există un contract cu cei de la Dumbrăvița Investiții cu un tarif, 
s-ar putea să avem probleme. Sunt destule coșuri care nu sunt golite.  
Cons. Peț – și în oraș mai sunt și oameni care mătură pe stradă, pe lângă mașini. 
Cons. Vlădescu – spuneți o sumă aproximativa! 
Cons. Făgăraș – 70 - 80 coșuri de gunoi, nu sunt multe coșuri. 
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Cons. Șandor – să se pună la fiecare stație de autobuz. 
Cons. Vlădescu – amanedament : se aprobă achiziționarea a 80 de coșuri a fi amplasate la 
intersecțiile de străzi. 
Se supune la vot amendamantul, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”. 
Se supune la vot proiectul cu amendament, se votează în unanimitate cu 17 voturi „pentru”. 
 
5S. Proiect de hotărâre nr.68028/27.10.2022 privind aprobarea rezerveI de implementare 
destinată reechilibrării contractului de execuție lucrări nr.24583/24.06.2022 aferent 
proiectului ”Construire Școala Gimnazială Dumbrăvița”, cu cod SMIS 120328, 
Inițiator : Primarul comunei Dumbrăvița, Avizare : comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3; 
Avize favorabil Comisia nr. 1, Comisia nr.2 și Comisia nr. 3 
Se supune la vot, se votează cu 17 voturi „pentru”.   
 
Diverse :  
 
1.Cons. Popescu – cum veți face procedura prin vot secret? Eu voi ataca HCL. Când nu a fost 
înțeles s-au supus spre aprobare. Cum facem să fim în regulă? Ori modificăm regulamentul 
ori se achiziționează programul. 
Cons. Vlădescu – colegii de la Timișoara  votează pe platforma Zoom.  
Cons. Șandor – există și alte variante ca platforma Zoom. 
Cons. Zincă – trebuie sa le facem, ca să fim în legalitate. 
Cons. Popescu – prin Zoom nu este garantat că votul este secret. Să intrați în legalitate! 
Președinte de ședință – poate luăm legătura cu cineva să ne facă acest  
 
2.Cons. Cionca – ar trebui să schimbați furnizorul de piatră, că este și pământ. Ar trebui să 
luăm altă piatră, cea gri bazalt. Să existe posibilitatea de a închiria un utilaj care 
funcționează pe bază de apă. 
Primar – tot ce se decopertează se refolosește. 
Cons. Cionca – sunt firme care se ocupă cu acesta procedură și spală piatra. E un munte de 
material care e din decopertare. 
Cons. Zincă – materialul folosit este și cu pământ. Asta afectează calitatea lucrărilor. 
Primar – str. Isaac Netwon nu este cedată 
Cons. Cionca – pe Ady Endre care e situația? 
Primar – este un CU din 2007, prelungit din 2007 în 2011, s-a vrut alt CU, s-a venit ulterior cu 
o sentință. Am făcut și noi măsurători ca să vedem geometria, vom lua din spațiul verde ca 
să fie o cale de comunicare. E o problemă cu calea de acces din Ady Endre. Drumul a fost 
greșit făcut. Canalul de pe Gramma II trebuie să se continue și documentația este 
complicată.  
Cons. Cionca – poate vom putea prinde în buget exproprierea la anul viitor. 
Cons. Popescu – dacă gardul are AC? 
Primar – nu sunt stâlpi, doar țăruși. 
Viceprimar – am fost azi și am văzut că s-au pus stâlpii. A săpat și a acoperit cu nisip și va 
pune o plasă de sârmă. Acolo este pământ, mai pune piatră. 
 
3.preot Crașovan am făcut o cerere pentru construcția bisericii, ni s-a spus că nu putem 
primi mai mult decât 10.000 lei. 
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Primar – trebuie să verific în HCL, din august a fost aprobat așa nu știu de unde este 
neînțelegerea. 
Preot Crașovan – am întrebat câți bani primesc? 10.000 lei am primit, dar știu că am primit 
50.000 de lei, conform hotărării consiliului local. 
 
4.cetățeni zona Lac – am fost pentru extindere rețelei de gaz, s-a dat AC 
Primar – au fost ceva probleme, am înțeles că s-a rezolvat. 
Cetățean – iluminatul public este o altă problemă. Este o prostie, o bucata de drum, de pe 
Bulevardul Ghioceilor. 
Doamnă – am cerut de multe ori, drumul a fost pietruit. 
Primar – este aceeași situație ca și pe Ady Endre. Am primit sistare de lucrări de la TransGaz 
Cetățean – când vom circula normal pe Bv. Ghioceilor. Este vorba de 1 km fix? 
Primar – încercăm să-l facem pe tot pietruit. Veniți în primărie și ne uităm pe planuri. 
Cetățean – Delgaz are o conductă. 
Primar – avem și o adresă oficială de la ei, este și o magistrală de gaz foarte veche, de la 
1970. Am fost somați să oprim toate lucrările. 
Viceprimar – nu putem face alte lucrări. Nu avem voie să intervenim cu nimic, trebuie să 
facem ceva doar că nu mai putem face nimic.  
Cetățean – e nevoie de o legătură de acel cartier cu restul comunei. 
Cetățean – să se facă drum de la Zorilor la lac 
Cons. Cionca – toate aceste PUZ-uri au aviz de la Trans Gaz. Noi ne-am dat avizul să se poată 
construi. Să vedem acum cum putem construi. 
Cetățean – și cu iluminatul public este la fel  
Viceprimar – în zona Lac avem extindere iluminat public 
Primar – este vorba de un ultim aviz de obținut de la mediu 
Cetățean – problemele au fost că străzile nu sunt cedate. La noi sunt cedate toate străzile, 
nu văd niciun impediment. Noi nu avem canalizare. 
Primar – verific care este situația și cu iluminatul și cu Transgazul 
Cons. Cionca – să vedem situația cu Trans Gaz  
Cetățean – să se pună piatră concasată cum e drumul de la centură  
Viceprimar – este vorba de reciclare.  
Cetățean – aveți de unde recicla piatra 
Luni – ora 11:00 va avea loc întălnirea cu cetațenii de pe str. Ghioceilor pe tema :  străzi, 
iluminat, canalizare. 
Cons. Vlădescu – noi avem obligația să alocăm banii echilibrat 
Cetățean – ați discutat 30 de minute despre niște coșuri de gunoi, chiar nu am înțeles, mie 
mi s-a spart casa de 2 ori, investesc anual 2000 de euro. Și noi avem pubele în zonă 
Cetățean – pe Albatrosului vinee mașina de gunoi de la Ghiroda de 2 ori pe săptămână 
 
5.Cons. Cionca – str. Rodiei, schimbați soluția tehnică, ar trebui să renunțăm la insulele din 
mijlocul drumului 
Primar – nu se poate altfel, am micșorat deja insulele   
Cons. Cionca – ce se va întâmpla la iarnă? Apa va îngheța, cine a proiectat? Nu poți parca 
mașina în fața blocului 
Cons. Zincă – am solicitat proiectul. Cum a fost avizată soluția tehnică dată este corectă 
dacă studiul geo e bine făcut. Acolo e o zonă argiloasă, nu permite scurgerea apei. Soluția 
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dată nu este ok. Distanțele nu sunt respectate, distanța de parcare, distanța pentru a ieși și 
a intra în parcare. 
Primar – locurile de parcare nu respectă normativul. S-a retras spațiul verde. Toate blocurile 
sunt sigilate. Sunt locuri de parcare pe spațiul public. Proiectantul a schimbat soluția 
inițială. A schimbat soluția de fundare și se respectă normativele.  
Cons. Zincă – 5 metri ca o măsură se poate da în spate. Cum s-a gândit să pună copacii în 
drenaj? Drenajul e cât toată insula. Asfaltul va putea menține nemodificată structura 
drumului. Cum va rămâne structura. Apa se va duce, se va infiltra. Din cauza asta am cerut 
un nou proiect. Care va fi soluția? 
Primar – miercuri vom avea din nou o discuție cu proiectantul. 
Cons. Cionca – am cerut continuarea proiectului pe liziera pădurii, vom da în proiectare 
partea noastră. Nu înțeleg de ce am spart pe mijlocul infrastructurii de la Castanilor până la 
stația de aducțiuni. De la Lac până la Castanilor. A fost piatră concasată. Se putea face 
șanțul pe lângă.  
Viceprimar – mă interesez și discutăm 
Primar – dacă este pe parte de foraj este cu proiect 
Vlădescu – se leagă de ce au zis colegii. Nu vreau să pun întrebări și să-mi dau cu presupusul. 
Am făcut o adresă pentru acces la aceste informații. Nu am primit aceste informații, până nu 
văd actele, nu mă pot pronunța. Fie proiectul să fie deficitar, fie constructorul nu a 
respectat proiectul. 
Primar – puteți studia proiectul la primărie. 
Cons. Vlădescu – puteți să-mi trimiteți și pe mail. Ați trimis un răspuns, informațiile sunt 
publice, ca cetățenii să le consulte. E bine că avem pe site toate proiectele pe care le avem. 
Primar – nu pot să vi le dau că sunt protejate de drepturile de autor. Nu sunt date cu 
caracter public. Puteți veni când doriți să le consultați. Toate avizele, toate acordurile sunt 
în dosar. 
Cons. Vlădescu – să răspundeți vă rog ce puteți să-mi puneți la dispoziție și ce nu, deși nu 
există documente sectrete. 
Cons. Popescu – am fost acuzați public că am blocat exproprierile și am blocat proiectele 
importante. Ce se întâmplă?  
Primar – sunt la verificare. Strada mai mică are un preț puțin mai mare. 
Cons. Sperlea – este grila notarială pentru terenuri. 
Cons. Făgăraș – ați omis procesele care nu au fost trecute și care au fost pierdute? Când 
avem un răspuns? 
Primar – este raportul timis de către avocat. 
Cons. Popescu – raportul ce l-am primit nu este conform, pentru cei 60.000 de euro nu este 
conform. S-a sesizat o omisiune, poate sunt și altele. Ca și la exproprieri, cu cei 40.000 de 
euro, unde a fost mare diferență. 
Cons. Făgăraș – când ne veți trimite răspunsul? 
Cons. Peț – dacă ai cerut motivația îți dai seama despre ce este vorba 
Cons. Sperlea – a fost ISC în control? 
Primar – nu a fost nicio amenda. 
Cons. Popescu – în zona problematică unde s-au mutat cei cu hamburgherii. În zona aceea 
aveți 6 firme cu diverse activități, aveți iluminat stradal și acolo va fi noul Corso al 
Dumbrăviței și vom avea o zonă de promenadă. Întrebarea este pentru dl. primar și d-na 
arhitect șef. Dacă d-na arhitect consideră că a se forma o stradă pe un teren agricol? Dacă 
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este ok și normalitate. Cred că este mult prea mult. Haideți să o discutăm și cu dl. Bledea și 
cu dl. Vlădescu dacă ei sunt mândri de aceste lucrări, poate venim și cu o dronă, poate vom 
avea un proiect de succes.  
Jurist Nicodin – am scris și pe grup cu privire la HCL cu numărul de animale. HCL nu poate să 
bată legea  
Cons. Șandor – 2 animale? Este absurdă limitarea. 
Viceprimar – să stabilim în ședința următoare care este situația. 
Cons. Peț – va trebui să analizăm mai multe HCL-uri să dăm amendă și la primărie dacă nu își 
îngrijește terenul. De ce Primăria Timișoara plătește alte firme? Timișoara este împărțită în 
mai multe zone și mai multe firme. Prima dată să fie curățat domeniul public și pe urmă la 
cetățean.  
Cons. Vlădescu – și ce propuneți? 
Cons. Șandor – de la administrația actuală au început să se curețe parcelele.  
Cons. Popescu – s-a tăiat iarba în multe zone 
Cons. Peț – o să inaintez și un proiect pentru controale și sancțiuni. 
Cons. Popescu – s-a găsit varianta legală pe amenajat stradă și tras utilități în zonă 
neurbanizată! Dacă au reușit, bravo lor. 
Cons. Făgăraș – sesizare că nu s-au plătit salariile de la CSC?  
Cons. Pereanu – până acum s-au plătit, poate doar să existe mici întârzieri.  
 

Nemaifiind alte discuții, președintele de ședință declară ședința închisă, drept pentru 
care s-a încheiat prezentul proces-verbal.  
   
Președinte de ședință                                                   Secretar general al U.A.T. com.      
 ………………………………                                                 ……………………………………………………         
 Ioan Peț                                                                           Ramona-Diana MARINCHI    
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